

UMS, UNISRI cadang produk makanan tempatan laksana perniagaan tukar barang

UB 19.07.2024 P.06

LABUAN: Fakulti Kewangan Antarabangsa Labuan (FKAL) Universiti Malaysia Sabah (UMS) menjadi tuan rumah kepada delegasi dari Universiti Slamet Riyadi (UNISRI) Surakarta, Indonesia, baru-baru ini.

Delegasi yang mewakili Program Perakaunan Pengajian Fakulti Ekonomi, diketuai oleh Naib Rektor Pentadbiran Am dan Kewangan, Dr Aris Eddy Sarwono.

Beliau diiringi oleh Naib Rektor (Akademik), Ir. Saiful Bahri, Ketua Institut Penyelidikan dan Khidmat Masyarakat, Yannie Asrie Widanti dan Pensyarah Program Pengajian Pengurusan, Nike Larasati.

Turut menyertai rombongan ialah dua pelajar, Siti Nurfatimah dan Navinda Nur Afifah, dari Program Perakaunan Fakulti Ekonomi UNISRI.

Tujuan utama lawatan ini adalah untuk memulakan projek penyelidikan kolaboratif bertajuk 'Pembangunan Strategi Pemasaran untuk Produk Makanan Hasil Tempatan di Kabupaten Boyolali, Jawa Tengah, Indonesia dan Wilayah Persekutuan Labuan, Malaysia.'

Inisiatif penyelidikan bersama itu dijalankan dengan kerjasama Dekan Fakulti Kewangan Antarabangsa Labuan (FKAL), Prof. Madya Dr Geoffrey Harvey Tanakinjal, Timbalan Dekan Hal Ehwal Pelajar dan Alumni, Dr. Noor Hassanah Husin dan Pensyarah Kanan Perbankan Antarabangsa dan Luar Pesisir, Dr. Salumah Nain.

Semasa penglibatan Pe-



USAHAWAN: Dr. Aris Eddy Sarwono (kanan) dan dan Dr. Geoffrey (dua kanan) bersama peserta **Asnafprenur 2.0 Bank Rakyat 2024.**

rusahaan Mikro, Kecil dan Sederhana (PKS), Pegawai Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (FAMA), Jeefri Mohd Zain untuk WP Labuan membawa beberapa usahawan dan produk mereka untuk ditemu bual oleh rakan sejawat Indonesia.

Dr. Aris Eddy Sarwono dan Dr. Geoffrey Harvey Tanakinjal bersetuju bahawa produk makanan tempatan sedia ada boleh 'didagangkan secara pertukaran' dan dipamerkan di Indonesia dan Malaysia.

Terdapat keperluan untuk produk makanan tempatan dari Malaysia dihantar ke Indonesia dan sebaliknya, membolehkan produk itu dipamerkan dan mengaktifkan pihak yang berminat untuk memesan terus daripada



PRODUK: Jeefrin (tengah) bersama Dr. Aris Eddy Sarwono (tiga kanan) dan Dr. Geoffrey (tiga kiri).

pembekal.

Pendekatan ini secara tidak langsung akan memberikan pendedahan pasaran yang lebih besar untuk hasil makanan tempatan di kedua-dua negara.

Rak paparan yang memaparkan produk ini boleh ditempatkan di Universiti Malaysia Sabah dan Universiti Slamet Riyadi Surakarta, Indonesia sebagai langkah permulaannya.